
PROTOKÓŁ NR 41/10

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

które odbyło się 27 września 2010 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 13:00, zakończyło – o 14:20. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

2. Lucjan Łągiewka,

3. Andrzej Machnica,

4. Zbigniew Mazurak.

Nieobecny usprawiedliwiony: Tomasz Nowicki, Henryk Płoński.

Zaproszeni goście:

1. Anna Klepacz,

2. Kołodziej Roman.

Porządek obrad:

1. Zapoznanie się z pismem KSWiK P. Dziedzica.

2. Następna dyskusja nad terenem dzierżawionym S-ce „Sudety Park”.

3. Sprawy różne.

Ad. 1  Po zapoznaniu się z pismem Prezesa KSWiK Pana Dziedzica Komisja Rewizyjna rozpatrywała 

problem zawarty w piśmie o spłacie kosztów odtworzenia ulic i chodników na podstawie decyzji Burmistrza w 

kwocie 461 120 EUR, co jest niezbyt zrozumiałym dla członków komisji.

Ad. 2 Odnośnie dzierżawy terenu S-ce „Sudety Park”, KR jest zbulwersowana i czuje się oszukana 

przez reprezentantów S-ki, którzy wielokrotnie obiecywali otwarcie inwestycji, kłamiąc radnych, bo do dzisiaj 

nie jest nic zrobione.

Ad.  3  W  sprawach  różnych  członkowie  komisji  poruszali  tematy  odnośnie  wyroku  Sądu 

Administracyjnego, braku wglądu do zezwoleń na wycinkę dębów w Krzaczynie i innymi problemami.

Wnioski:

1. Komisja Rewizyjna wnioskuje o szczegółową informację odnośnie prac na wydzierżawionym terenie 

S-ce „Sudety Park”. Według umowy inwestycyjnej do końca roku S-ka miała zainwestować 12,5 mln 

zł – zostało trzy miesiące. Prosimy o odpowiedź Pana Burmistrza.

2. KR  wnioskuje  do  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  przedstawienie  wyroku  i  uzasadnienia  z 

Wojewódzkiego Sądu Administ.  w sprawie skargi  na decyzję  Wojewody Dolnośląskiego odnośnie 

zatwierdzenia taryf (tryb pilny), z chwilą gdy tylko przewodniczący otrzyma te dokumenty. Prosimy o 

kopię pisma składanego o uzasadnienie.

3. KR po raz kolejny zwraca się do P. Burmistrza o wgląd do zezwoleń na wycinkę dębów w rejonie  
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Kowary-Krzaczyna.

4. Radni  z  KR  (i  nie  tylko)  zainteresowani  są  przyszłą  inwestycją  Stacji  Sportów  Zimowych  i 

Paralotniarstwa. Na jakim etapie są prace? (P. Burmistrz) 

(Pan Burmistrz omówił to na sesji 30.09.2010)

Protokołowała:                                                                                          Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej

Zofia Ujma
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